
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán és Szociális
Bizottsága 2020. október 2 7-én tartott nyilvános üléséró’l

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal kistanácskozó terme
Békés, Petőfi u. 2. I. emelet

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Megáilapította,
hogy a bizottság határozatképes, mivel 7 főből 7 fő jelen van, így a nyilvános ülést megnyitotta.

Táry: Napirendi pontok elfogadása és ajegyzőkönyv hitelesítő megválasztása

Mucsi András bizottsági elnök: Módosító javaslata, hogy a bizottság a nyilvános ülés 8.
napirendi pontjaként vegye fel és tárgyalja meg a helyben kiosztásra kerülő „LMBTQ
propagandával kapcsolatos állásfoglalás” tárgyú előterjesztést. A módosító javaslatot
szavazásra bocsátotta.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szava:ásnáljelenlévó’ bizottsági tagok sáma. 7fő.

- Megállapította, hogy a bizottság ‘7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

80/2020. (X 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága úgy
dönt, hogy a nyilvános ülés 8. napirendi pontjaként felveszi és megtárgyalja a „LMBTQ
propagandával kapcsolatos állásfoglalás” tárgyú előterjesztést.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Mucsi András bizottsági elnök: Javasolta, hogy a kórház beszámolóját akkor tárgyalja meg a
bizottság, amikor elkészül a prezentációhoz a számítógépes rendszer, addig pedig haladjon a
bizottság a többi napirendi pont megbeszélésével.

Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta a meghívóban
szereplő napirendi pontokat az elfogadott módosításnak megfelelően azzal, hogy a bizottság
jegyzőkönyv hitelesítőnek Serfecz Dávid bizottsági tagot válassza meg.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fő.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:



Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán ás Szociális Bizottsája

81/2020. (X 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a 2020.
október 27. napján tartott ülésének napirendjét az elfogadott módosítással együtt az alábbiak
szerint fogadta cl:

NAPIRENDI PONTOK:

Nyilvános ülés:
1 . Tájékoztató Békés Megye és benne a Békési Járás népegészségügyi helyzetér51

Előkészítette. dr. Takács Arpád kormánymegbízott

2. Tájékoztató a Békési Helyi Értéktár Bizottság 201 9. évi munkájáról
Eló’készítette: Izsó Gábor elnök

3. Az otthoni szakápolás helyzetéről szóló tájékoztató
Eló’készítette: Sveczné Jantyik Agota ügyvezető

4. Tájékoztató a Békés Megyei Központi Kórház Réthy Pál tagkórházának munkájáról
Előkészítette. dr. Becsei László főigazgató főorvos

5. A városi ökölvívás helyzetéről szóló tájékoztató
Előkészítette: Maczik Róbert edző — Békési Torna Egylet

Surman Zoltán elnök — Surman Box Ciub

6. Tájékoztató a Szent Lázár Alapítvány 2019. évi munkájáról
Eló’készítette: Kovács Ildikó igazgató

7. A Békés városi kulturális intézmények alapító okiratainak módosítása
Előkészítette: Sápi András osztályvezető-helyettes

8. LMBTQ propagandával kapcsolatos állásfoglalás
Eló’készítette. Mucsi András bizottsági elnök

9. Bejelentések

Zárt ülés
1 . „Kiváló Szociális Munkáért” kitüntetés adományozás

Előkészítette: Tárnok Lászlóné jegyző
dr. Tanai Judit jogász

2. Középiskolai ösztöndíj odaítélése
Előkészítette: Sápi András osztályvezető-helyettes

3. Otthoni szakápolás iránt előterjesztett kérelem elbírálása
Előkészítette: dr. Bocskay Arpád aljegyző

Kertész Eszter szociális ügyintéző
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A bizottság jegyzőkönyv hitelesítőnek Serfecz Dávid bizottsági tagot választja meg.

Napirend tár2ya: Tájékoztató a Békés Megye és benne a Békési Járás népegészségügyi
helyzetéről

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52j (1) bekezdésJ) pontja cilapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Az anyagot a Megyei Önkormányzat ülésén tárgyalták, ezért
javasolta, hogy kérjék be a Humán és Szociális Bizottság ülésére is. Nagyon megvitatni való
nincs az anyagon, de véleménye szerint a bizottság tagjainak, a helyi politikusoknak ismerniük
kell a népegészségügyi helyzetet.
Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt ajavaslatot, amely
szerint a bizottság a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Onkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsca

82/2020. (X 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „ Tájékoztató Békés Megye és benne a Békési Járás népegészségügyi
helyzetéró’l “ szóló előterjesztést, és a határozati javaslat elfogadását javasolja a
képviselő-testületnek.
Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Tájékoztató a Békési Helyi Értéktár Bizottság 201 9. évi munkájáról

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdés» pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Kérdés, észrevétel,
módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt ajavaslatot, amely szerint a bizottság
a határozati j avaslat elfogadását javasolj a a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsáj’a

83/2020. (X 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „ Tájékoztató a Békési Helyi Értéktár Bizottság 2019. évi munkájáról”
szóló előterjesztést, és a határozatijavaslat elfogadásátjavasolja a képviselő-testületnek.
Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
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Napirend tárya: Az otthoni szakápolás helyzetéről szóló tájékoztató

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az i’Iötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja cilapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelent Sveczné Jantyik
Agota ügyvezetőt. Ismertette az előterj esztésben foglaltakat.

Sveczné Jantyik Á2ota ügyvezető: Az anyagból látszik. hogy 2019-ben kevesebb beteget
tudtak ellátni, és ez a tendenciajellemző 2020. évre is. Ajárvány a szervezetük anyagi helyzetét
is negatívan befolyásolta. Az ellátottak átlagot fizetnek, így a bevételük csökkent.

Kovács Ildikó bizottsági tag: A megszorítások a Home Care Bt-ét is érintik. Kérdése az
ügyvezetőhöz: ettől f1gget1enül mdják tartani a dolgozói létszámot?

Sveczné Jantyik Á2ota ügyvezető: Amíg be nem vezetik, hogy nem lehet főállásban dolgozni.

Kovács Ildikó bizottsági tag: Az új egészségügyi törvény az otthonápolási szolgálatot is érinti.
A szervezet heroikus munkát végez, mégis úgy tapasztalja, hogy keveset lehet hallani róluk.
Nagyon sok családon marad a teher, ha a Home Care Bt. nem tudja ellátni a feladatát. Kérdése
az ügyvezetőhöz: ha kiesik az ellátás, milyen megoldásban tudnak gondolkodni?

Sveczné Jantyik Á2ota ügyvezető: Nem tud a kérdésre válaszolni, hiszen nagyon sok a
bizonytalanság.

Kovács Ildikó bizottsági tag: Ez azt jelenti, hogy a helyzethez alkalmazkodnak, és megvárják,
hogy az Új rendelkezés mentén mi lesz az új protokoll. Márciusban munkalátogatás keretében
az ügyvezető részletesebben is bemutatta az intézményt. Békés városában nagyon sok családon
segítenek a munkájukkal, Véleménye szerint a Facebookon jobban promotálni kellene a
szervezetet és annak a tevékenységét, illetve a Békési Ujságban is meg kellene jelennie a
szervezetnek az elérhetőségeivel együtt. Az otthonápolási szolgálatot sokszor összekeverik a
házi segítségnyújtással, miközben más ellátásról van szó. Megköszönte a Home Care Bt.
munkáját.

Mucsi András bizottsági elnök: Megköszönte az előterjesztést. További hozzászólás, kérdés,
észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta a tájékoztató tudomásul
vételére vonatkozó javaslatot.
Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

84/2020. (X 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága az
otthoni szakápolás helyzetéről szóló tájékoztatót tudomásul veszi.
Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
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Napirend tárya: Tájékoztató a Békés Megyei Központi Kórház Réthy Pál tagkbrházának
munkájáról

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzó’könyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelent dr. Becsei László
főigazgató főorvost. A főigazgató az írásos tájékoztatót megküldte a bizottság ülésére.

Dr. Becsei László főigazgató: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket, illetve
megköszönte, hogy meghívást kapott, hiszen még soha nem volt még Békésen bizottsági
ülésen.

Részletesen ismertette az írásban megküldött tájékoztatást, amely a jegyzőkönyv mellékletét
képezi.

Mucsi András bizottsági elnök: Megköszönte dr. Becsei László főigazgató részletes
tájékoztatását.

Pol2ár Zoltán alpolgármester: A tájékoztatót átolvasta, amit nagyon informatív anyagnak tart.
Főként Békés vonatkozásában érdekelte az előterjesztés. A fekvőbeteg ellátás és járóbeteg
ellátással kapcsolatos megállapításokat emelte ki. A fekvőbeteg ellátásnál nem tudnak mit
tenni, nagyjából egyformák az adatok. Ajáróbeteg ellátásnál csökkenő tendencia látható, hiszen
3900-tól akár 5500 főig is mozog az esetszám. Büszkén emeli ki az anyagból az alábbi részt, a
az esetszám csökkenésével kapcsolatban: „Ennek vélhetően oka a városban elérhető Békési
Gyógyászati Központ és Gyógyfrdő, amely alapszakmák tekintetében teljes körű ellátást
biztosít”. Nagyon büszkék arra, hogy Békésen ez a rendszer ilyen jól működik. Bízik benne,
hogy ez sokáig így marad.

A várólistákkal kapcsolatosan tartalmazza az anyag, hogy a kórház törekszik csökkenteni a
várólistát. A cél, hogy a várólista elérje az országos adatot. Nem derült ki számára, hogy ezt a
célt sikerült-e elérni?

Dr. Becsei László főigazgató: Igen, sikerült elérniük ezt a célt.

Pol2ár Zoltán alpolgármester: Ez nagy öröm. Az anyagban szerepel, hogy az elmúlt héten 60
kórházi munkatárs is karanténba került, akiket biztosan nehéz pótolni.

Dr. Becsei László főigazgató: Összesen 1 80-an voltak karanténban. Ebben azonban óvatosság
is van, mert ha a gyerek vagy valamelyik házastárs karanténba került, akkor az egészségügyi
dolgozókat is haza küldik. Olyan is van, hogy mindkét fél kórházi dolgozó, így ha az egyik
dolgozó covid gyanús, akkor a párját is - aki másik osztályon dolgozik - karanténba helyezik.
Igyekeznek védekezni. Látszik a pozitív eseteken is, hogy óvatosan állnak ehhez a kérdéshez,
hiszen huszonegynehány pozitív eset volt a dolgozók között, mégis többen kerültek karanténba,
hogy az esetleges fertőzött vagy fertőző kollega ne fertőzzön tovább másokat.

Pol2ár Zoltán alpolgármester: Megköszönte dr. Becsei László főigazgatónak a tájékoztatást,
és jó munkát kívánt. Külön megköszönte azt, hogy a főigazgató személyesen jelent meg a
bizottság ülésén.
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Mucsi András bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat
nem volt, így szavazásra bocsátotta a tájékoztató tudomásul vételére vonatkozó javashtot.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljeleniévó’ bizottsági tagok száma. 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsája

85/2020. (X 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a
Békés Megyei Központi Kórház tevékenységéről szóló tájékoztatót tudomásul veszi.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

M.icsi András bizottsági elnök: Megköszönte dr. Becsei László főigazgatónak, hogy
személyesen jelent meg a bizottság ülésén, és a továbbiakban is igényt tartanak arra, hogy
konzultáljanak a Békés várost érintő kérdésekben.

Dr. Becsei László főigazgató: Megköszönte a lehetőséget, és ha van valamilyen általános
probléma, amit észlel a város az ellátásban, amiről beszélni kell, vagy megoldást kell keresni,
nyugodtan keressék meg.

Napirend tárya: A városi ökölvívás helyzetéről szóló tájékoztató

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Kérdés, észrevétel,
módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta a tájékoztató tudomásul vételére
vonatkozó javaslatot.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnálje/enlévő bizottsági tagok száma: 7fő.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

86/2020. (X 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 1-lumán és Szociális Bizottsága a
BTE Okölvívó Szakosztálynak és a Surman Box Ciub Közhasznú Egyesületnek a városi
ökölvívás helyzetéről szóló táj ékoztatóit tudomásul veszi.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
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Napirend tárya: Tájékoztató a Szent Lázár Alapítvány 2019. évi munkájáról

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az ilfötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: A bizottság munkalátogatáson is járt az intézménynél. Kovács
Ildikó intézményvezető elkészítette az írásos tájékoztatót is, amely a bizottság tagjai részére
megküldésre került. Megköszönte a tájékoztató anyagot Kovács Ildikó intézmnyvezető
asszonynak.

Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta a tájékoztató
elfogadására vonatkozó javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

87/2020. 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a
Szent Lázár Alapítvány munkájáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tár2ya: A Békés városi kulturális intézmények alapító okiratainak módosítása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja cilapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Jogszabályi változás miatt november 1 -jétől módosítani kell
az alapító okiratokat. Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta
a határozati javaslat elfogadását.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljeleniévó’ bizottsági tagok száma. 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

88/2020. (X 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta „Á Békés város kulturális intézmények alapító okiratainak módosítása”
tárgyú előterjesztést, és a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-
testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
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Napirend tárya: LMBTQ propagandával kapcsolatos állásfoglalás

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdés» pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Az előterjesztés helyben került kiosztásra. A FIDESZ-KDNP
frakcióvezetőjeként írásban megkereste a polgármestert, valamint Földesi Mihály képviselő is
küldött egy írásos megkeresést a hétvégén az önkormányzathoz. Elképzelhető, hogy Országos
Mi Hazánk Mozgalom akcióról van szó, mert a levél alján keltezésként „Budapest, október 22.”
szerepel. Elképzelhető, hogy Földesi Mihály a budapesti mintát vette át, hiszen Békésen nincs
önkormányzati óvoda, mint ahogy azt a képviselő megkeresése tartalmazza.

A bizottság elhatárolódik az óvodában terjesztett szélső balliberális propagandától a képviselő-
testülettel együtt, és felkérik a Békési Kistérségi Intézményfenntartó Társulás Társulási
Tanácsát, hogy ezt az álláspontot képviselje. Ebben a kezdeményezésben Deákné Domonkos
Julianna képviselő és Polgár Zoltán alpolgármester is benne van.

Felkérik az Intézményfenntartó Társulás Társulási Tanácsát, hozzon egy olyan határozatot,
amiben megtiltja a „Meseország mindenkié”, valamint a Földesi Mihály képviselő
beadványában szereplő kiadványok használatát. Emellettjavasolja, hogy a képviselő-testület a
Békés városban valamennyi fenntartó (társulási, református és pünkösdi egyház) által
működtetett óvoda részére ajándékozzon egy-egy gyermekbibliát és egy-egy Illyés Gyula:
Hetvenhét magyar népmese című valódi mesekönyvet.

Tárnok Lászlóné jegyző: Kérdése: az ajándékozni kívánt kiadványok megfelelő
példányszámban rendelkezésre állnak?

Mucsi András bizottsági elnök: Jelenleg nincsenek meg, azok beszerzéséről Polgár Zoltán
alpolgármester gondoskodik majd.

Tárnok Lászlóné jegyző: Javasolta, hogy a határozati javaslat egészüljön ki azzal, hogy a
kiadványok fedezete a költségvetésben rendelkezésre áll.

Mucsi András bizottsági elnök: Szavazásra bocsátotta a fent elmondott módosító javaslatot
kiegészítve a Tárnok Lászlóné jegyző által elmondottakkal.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság ‘7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

89/2020. (X 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága az
alábbi határozati j avaslat elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek:

1 . Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elítéli az óvodákban terjesztett
LMBTQ propagandát, és felkéri a Békési Kistérségi Intézményfenntartó Társulás
Társulási Tanácsát, hogy döntsön arról, hogy a fenntartásában működő Békési
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Kistérségi Óvoda és Bölcsőde intézményeiben ne használhassák az ilyen és ehhez
hasonló mesekönyveket.

2. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Békés városban,
valamennyi fenntartó (társulási, református és pünkösdi egyház) által működtetett
óvodának egy-egy gyermekbibliát és egy-egy Illyés Gyula: Hetvenhét magyar népmese
című valódi mesekönyvet ajándékoz.

3 . Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2. pontban meghatározott feladat
végrehajtásához szükséges forrást a 2020. évi költségvetésben az általános működési
tartalék terhére biztosítja. Felkéri polgármesterét a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Kálmán Tibor polgármester

Kovács Ildikó bizottsági tag: Javasolta, hogy az ajándékba adott kiadványok átadására
ünnepélyes keretek között kerüljön sor.

Mucsi András bizottsági elnök: Amennyiben a testület elfogadja a javaslatot, akkor Kálmán
Tibor polgármester és Polgár Zoltán alpolgármester megszervezik az ünnepélyes átadást,
amelyre meghívásra kerülnek a képviselők, az óvoda- és bölcsődevezetők is.

További napirendi pont, bejelentés, észrevétel nem lévén, a bizottság nyilvános ülését
befejezettnek nyilvánította, és zárt ülést rendelt el, amelyről különjegyzőkönyv készült. Kérte,
hogy csak azok maradjanak az ülésteremben, akiknek arra ajogszabály lehetőséget biztosít.

K.m.f.

71)4(f
Mucsi András cz Dávid
bizottsági elnök jkv. hitelesítő
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